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פרופ' זכי שלום: זה לא מובן מאליו שביידן יפסיד. אף אחד לא יודע מה יקרה בחודשים הבאים

בצורה ולהשיב  הרגליים  על  לעמוד  צריך  הוא  ולכן  אנדרדוג  הוא  הבא.  העימות  יתנהל  ואיך 

קוגניטיבית. יש ציבורים גדולים בארה"ב שלא אוהבים את טראמפ ולכן אם הוא יעבור את זה

כמו שצריך יש לו סיכויים.

הראיון התקיים בכאן רקע, בתאריך 09.07.2024.
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